
Jirko tohle už je moje pátá odpověď

Jak kdo jinému jámu

Ahoj Jirko, použít 22. října 2023 k registraci domény Forpsi a použít k
tomu okopírovanou naší adresu byl asi ten zlomový bod, kdy jsem
pochopil, ač mi to říkali už jiní předtím, že tobě nejde o pravdu, diskuzi,
vyjasnění si nebo rozhřešení. Nechceš řešit problémy, které se ve
společnosti dějí. Nechceš pomáhat obětem. Nechceš dělat svět snažší.
Nechceš pojmy dobro a zlo oddělovat. Nechceš nic z toho, co mi dává
smysl. Nechápu to Jirko, proč?

- Proč lžeš? Proč, když nereaguju na e-maily píšeš je delší, ostřejší
a i jiným lidem?

- Proč, když tě slušně upozorním (předžalobní výzvou, ne rovnou
žaloba), prostě jen pokračuješ?

- Proč je to i na webu?
- Proč tak vhodně zvolená adresa?

Protože chceš poškozovat, Jirko? Protože nechceš konstruktivně řešit.
Protože máš názor, který ti vnuknul někdo, kdo ani nedá velký viditelný
odkaz na své stránky směřující k těm tvým. Jako kdyby tě někdo nastrčil
před sebe. Jako kdybys chtěl válčit, ale bál ses stát rovně.

- Proč tolik kličkování?
- Proč jsi poslechl předžalobní výzvu, abys ji hned nato poplival?
- Proč jsi hrdě nepokračoval, jestli tomu opravdu věříš?
- Proč se nesejít u soudu rovnou?
- Proč jsi udělal stínové webovky?
- Proč jsi nepoužil vlastní adresu? Proč ne třeba papršteinsmrdí.cz?
- Proč si protiřečíš?
- Proč v dopisech ani jednou nemluvíš o obětech zneužívání, ale

hned v úvodu stránek je to první věta?
- Proč si myslíš, že (přímá citace z těch webovek doslovně):

„O tom, že znalec znalce nepodtrhne a hlavně když udělá chybu,
tak to nepřizná, i kdyby tím dalším ublížil…” - Jirko proč myslíš, že
máš větší pravdu, než všichni ti nezávislí znalci, co v tom pracují
mnoha let a studovali to?



- Proč mluvíš o ohýbání pravdy, když předtím jsi říkal, že všechno je
lež? Jakože mi přiznáváš, že se hodně věcí stalo? Tak proč děláš
to, co děláš?
Mimochodem Jirko, kdo dělal tu grafiku? To je strašný.

- Proč všichni lidi, na které se odkazuješ ve svých dopisech
nepřijdou? A neumlátí mě u soudu?

- Proč si myslíš, že šéfredaktor Jiří Kubík ze Seznam Zpráv a celá
redakce Seznamu bude v pohodě s tím, že je označuješ jako moje
spolukonspirátory a podvodníky?

- Jak jsi doprdele došel k tomu, že: Citace z tvého webu:

„Prostě bych chtěl zastavit lži a nenávist, kterou Tomáš šíří”.

Ty šíříš pravdu a lásku.

Jirko, sedím tady nad tím 3 a půl hodiny v kuse, mám okousané nehty,
jsem zpocenej, vytočenej, fakt smrdim a mám dost. Moje první
myšlenka, když jsem k tomu usedal, byla, že ti pojedu zaklepat na dveře.
Z rozběhu. Fiskárskou. Někdy v hodině, kdy budeš doma. Pak jsem si
dal skleničku Aperolu, pak ještě jednu. Strach, frustraci, zmatení, pak i
vztek, agresi, nasranost vystřídalo vzpomenutí si na to, kdo jsem.

Já nejsem ten člověk, o kterém píšeš. Nejsem ten člověk, o kterém se
ostatní snažíš přesvědčit, že jsem. Nejsem tam, kde jsem díky tomu, že
bych kdy na jedinou vteřinu byl.

Jsem tam, kde jsem, pomáhám lidem, kterým pomáhám a žiju život, jak
ho žiju, protože jsem celý život byl já. To neznamená, že jsem celý život
byl pan správňák à la Kapitán Amerika. A už vůbec to neznamená, že si
budu podobnej za 10 let. Znamená to ale, že každou svojí další hodinu
dokážu strávit děláním toho, co považuji za nejlepší, čeho jsem teď
schopný. Sedím tady nad tím už 3 a půl hodiny bejku. Mohl jsem je
věnovat čemukoliv jinému. Komukoliv jinému. Pokud toho nenecháš,
další desítky hodin budeme věnovat soudu. Nevim kolik hodin na
záchranu jednoho života od tý cesty, kterou jsem si já musel procházet
(že 10 let je dlouhých) potřebuješ ty, ale já jich nikdy nebudu mít dost.
Nech mě žít. Ještě jednou tě o to prosim. Protože já neuhýbám.

Stojím tady. Měj se dobře.



PS: Jak říkala na konci podcastu psychoterapeutka Rita Kramerová,
které pod rukama prošly už stovky obětí sexuálního zneužívání včetně
mě…

Citace z podcastu: „Tihle lidé nikdy, do konce svého života, nepřiznají,
že uvěřili někomu, kdo zneužíval dítě. Budou za něj kopat hlava nehlava,
protože by jinak museli přiznat sami sobě, že se fatálně spletli. A toho
nejsou schopni. Zhroutil by se jim celý dosavadní život. Jsou to také
oběti - obrovské manipulace od pachatele.”

Takže ti Jirko vlastně rozumím.

S pozdravem Tomáš Paprštein


